
Ordinær Generalforsamling 

Dato: 13. juni 2019 

Fremmødte matrikler: 9 
 

1. Valg af dirigent: Claus Due 

 

2. Formandens beretning 

Der har været afholdt 3 bestyrelsesmøder i året 2018, hvoraf referat fra alle fremgår af 

hjemmesiden. 

Temaerne i året der gik: 

• Restancer 

o Bestyrelsen har haft stor fokus på at få inddrevet de udestående restancer som 

er vokset over de senere år trods forskellige tiltag 

o Ultimo november 2018 udgjorde de 19.325,- hvorfor der blev nedsat en 

taskforce for at få inddrevet disse.  

o En venlig reminder i december fik nedbragt udeståendet til 10.550,- ved 

årsskiftet og dette er siden nedbragt yderligere (se punkt 3.) 

• Klimaprojekt 

o Der har været en workshop hos kommunen i september om projektet og siden i 

vinteren 2018 en live demo på Søndergårdsvej 

o Projektet er nu startet, og er på Enebærvej stort set tilendebragt  

o Hvorvidt stien til Søndersø vil blive omfattet, er fortsat uvist, idet forhandling 

med en grundejer som giver et enklere afløb til søen pågår 

o Man kan som enkelt person registrere sig på kommunens hjemmeside 

www.furesoe/klimaprojekt og blive løbende orienteret om projektet 

• Projekt på Langhusgrund (Ydungård) 

o Bestyrelsen gav i eftersommeren sine kommentarer/indsigelser til projektet og 

har efterfølgende deltaget i flere møder herom 

o Projektet er igangsat om end vores og andres indsigelser havde begrænset 

effekt 

• Containere 

o Ordningen med en gang om året fastholdes og det vil som udgangspunkt være 

første weekend efter Påske. Orientering herom vil blive lagt op på hjemmesiden. 

• Hjemmesiden / kommunikation med medlemmerne 

o Der har pga de nye GDPR regler været megen diskussion af hvordan vi kan 

kommunikere med medlemmerne uden at bryde reglerne 

o Se punkt 8, samt indsigelse fra Grundejer 

En grundejer havde indsigelser til beretningen, idet denne mener at bestyrelsen har overtrådt 

data- og personloven ved at lægge en restanceliste, som et bilag under økonomifanen, 

tilgængelig på hjemmesiden, hvor medlemmet uberettiget ved en fejl var tilføjet med 

restance. Medlemmet anså at overtrædelsen bør anmeldes til datatilsynet. 

http://www.furesoe/klimaprojekt


Bestyrelsen oplyste at listen var lavet pga. et stigende antal grundejere havde glemt at få 

betalt deres kontingent og var således en reminder liste. Bestyrelsen havde således ikke 

ønsket at hænge nogle ud og kunne oplyse at listen var fjernet fra hjemmesiden. Bestyrelsen 

beklagede at listen havde ført til at grundejeren følte sig uretfærdigt behandlet. Bestyrelsen 

håbede at grundejeren havde forståelse for formålet med listen, men havde taget kritikken til 

sig. Listen var fjernet og ville ikke genopstå.   

 

Alle på nær en af de fremmødte godkendte formandens beretning. 

 

3. og 4.  Fremlæggelse af revideret regnskab og budget de kommende år, samt godkendelse 

Der er undersøgt om indbetaling kan opkræves elektronisk – de billigste løsninger bestyrelsen 

har fundet er på 130 dkk pr medlem.  

Udestående 31/12; 10.500 dkk – er dagsdato nedbragt til 3.500 dkk. Der kan være nye 

udeståender på kontingentet for indeværende år der bliver lagt til når kontoen bliver gjort op 

senere på året.  

Største udgift i 2918 var til container 

Ny post i år (indtægt på 1.200 dkk) fra ejendomsmægler 

Egenkapital i foreningen er 72.160 dkk  

 

Revisoren har gennemgået og godkendt regnskabet.  

 

Både regnskab og budget blev godkendt af alle fremmødte 

 

5. Forslag fra bestyrelsen og medlemmer 

Det er stillet til forslag at kontingentet hæves fra 275 dkk til 300 dkk om året. Overskuddet fra 

det øget kontingent skal bruges til vedligeholde af stien (trappe og gelænder). Stigningen skal 

være gældende fra 2020. Kontingent skal indbetales elektronisk.   

 

Stigningen af kontingent til 300 dkk fra 2020 blev godkendt af alle fremmødte. 

 

6. Valg af bestyrelse samt suppleanter 

Formanden Michael Bested Larsen er på valg og blev genvalgt af alle fremmødte på nær en. 

Kasser Lars Appel er på valg og blev genvalgt af alle fremmødte. 

Suppleant Jens Thor Hansen er på valg og blev genvalgt af alle fremmødte. 

Bestyrelsen fortsætter derfor med alle nuværende medlemmer.  

 

Alle bestyrelsesmedlemmer, som var på valg blev genvalgt 

 

7. Valg af revisor  

Revisor Greg blev genvalgt af alle fremmødte 

Revisor suppleant Jens Thor Hansen blev genvalgt af alle fremmødte 

 

Revisor og revisor suppleant blev genvalgt 

 

8. Fremtidig kommunikation  

Alt fremtig kommunikation bliver fremadrettet lang på hjemmesiden. Dette bland andet for, at 

sikre overholdelse af GDPR og datasikkerhed loven. Eneste dokument der fremadrettet vil blive 

leveret til medlemmernes postkasse er indkaldelse til generalforsamling.  



 

Alt fremtidig kommunikation – på nær indkaldelse til generalforsamlingen – vil 

fremadrette foregå via hjemmesiden 

 

Bestyrelsen have i en periode ikke adgang til hjemmesiden, da siden manglede at blive fornyet 

og dette skulle ske via et kreditkort som tilhørte et fraflyttet medlem. Problemet er blevet løst 

så dette skulle opstå fremadrettet.  

 

9. Eventuelt  

Ingen forslag er modtaget til general forsamlingen  

 

 

General forsamlingen blev lukket af dirigenten, med tak for god ro og orden. 

 

 

- Slut -  


